
 

 

Referat nr. 61 fra bestyrelsesmøde den 20. april 2015 

 

Tilstede: Arne, Ole, Poul, Lisbeth 

Afbud: Peter, Lone, Frank 

Dirigent: Arne 

Referent: Lisbeth 

 

Dagsorden: 

     1.   Godkendelse af referat 

     2.   Orientering fra formanden 

     3.   Indkomne klager 

     4.   Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

     5.   Ting til drøftelse/beslutning 

     6.   Eventuelt 

 

Ad. 1:     

Referat nr. 60 fra 30. marts 2015 er godkendt. 

 

Ad. 2:  

Arne byder velkommen. 
Efter fældning af træerne v. Frank Rygårdsvej, er fjernelse af rødderne igangsat. 
Det bestilte forhæng til Fælleshuset er nu sat op, men uden ”stænger” til at trække det til 
og fra. Dette vil lige blive undersøgt. 
 
Som opfølgning på Rundgang i afdelingen, hvor Arne og Ole deltog, afventes der nu liste 
med de påtegninger, som blev foretaget under rundgangen d. 9. april 2015. 
 
Det ekstraordinære beboermøde, d. 16. april 2015, forløb godt og der var mødt et rimeligt 
antal spørgelystne beboere op. Nu arbejdes der så videre på de allerede foretagne 
undersøgelser af afdelingens bygninger. Men allerede nu kommer det til udtryk, at ”de 



gamle afdelinger” er opført i forskellige årstal, hvorfor der er forskel på, hvilke tiltag der er 
behov for, rundt i den nutidige afd. 3. 
Jens Erik Grøn orienterede om, at der i forbindelse med de endelige undersøgelser af 
afdelingens bygninger, hjemsøges 100.000 kr. fra Selskabets Dispositionsfond. 
 
Næste ordinære beboermøde er planlagt til onsdag d. 9. september 2015.  
 
Siden sidste møde har der været 4 fraflytninger og ligeledes 4 tilflytninger i afdelingen. 
 
Afgang fra bestyrelsen:  
Lone og Peter fraflytter afdelingen og stopper dermed deres arbejde i 
afdelingsbestyrelsen. Derfor indkaldes 1. suppleant, Tonny Larsen og 2. suppleant, Daniel 
Pullen til næste afdelingsbestyrelsesmøde. 
 
 
 

Ad.3:  
 
I perioden fra sidste møde og til nu, er der indkommet 3 klager fra forskellige beboere i 
afdelingen: 
Ringholmsvej – klage over husdyrhold 
Bakkevej – stærk lugt af affald fra en lejlighed 
Lindholm Nærbanevej – parkering af motorcykel i opgangen 
 
 
Ad.4: Intet 
 
 
Ad.5: Høj beplantning, ved Frank Rygårds Vej 2, fjernes og der sås i stedet græs, af hensyn 
til sigtbarheden, når man skal køre ud på Stationsvej. 
Der skal opsættes flere skilte, rundt omkring i afdelingen, med boligselskabets Logo, samt 
adresseoversigt. Dette projekt er afdelingsbestyrelsen enig i. 
 
 
Ad.6:  
 
Næste og sidste møde for indeværende periode: Onsdag d. 3. juni 2015, kl. 17.00. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Lindholm, 30. marts 2015 

 

_________________                         _________________                   _________________ 

Arne Olesen   Ole Christiansen  Lone Hansen

  

 

_________________   _________________              _________________ 

Poul B. Sørensen  Peter Mortensen  Lisbeth Glud 

 

 

_________________  

Frank Hansen 


